
Juridiska föreningens styrelsemöte
Tisdag den 19 september 2023

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Elin Thorin.

1.1. Närvaro
Ordförande Elin Thorin Närvarande

Vice ordförande Anton Eriksson Närvarande

Ekonomiansvarig Albin Arousell Närvarande

Marknadsansvarig Klara Brändström Närvarande

Utbildningsansvarig Olof-Petter Häggström Närvarande

Vice utbildningsansvarig Ludvig Andersson Närvarande

Informationsansvarig Amanda Stålnacke Närvarande

Sportmästare Elias Bustamante Sävlind Närvarande

Klubbmästare Karolina Landmark Närvarande

Chefredaktör för de Facto Ella Rönnbäck Närvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Ella Rönnbäck och Anton Eriksson.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2023-09-12 godkändes.

2. Rapporter

2.1. Juristens dag
Projektansvariga informerade om att samtliga arbetsgrupper nu är tillsatta.
Mässansvariga: Filippa Frishammar, Vendela Hildebrand och Moa Wiklund
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Bankettansvariga: Agnes Hortlund, Julia Eriksson och Juva Haake
Företagsvärdsansvariga: Melker Tingberg, Klara Jägberg och Lovisa Danielsson Wälikangas.
Logistik- och måltidsansvariga: Olivia Viberg, Samuel Fjällström och Agnes Arvidsson.

Dessa tillsammans med marknadsansvariga som är tillsatta sedan i våras fulländar gruppen som
kommande månader ska få projektet Juristens dag att gå ihop och vi är säkra på att de kommer att
göra ett fantastiskt jobb.

2.2. Generalerna
Generalerna informerade om att insparken nu är över och att endast finsittningen återstår. De vill rikta
ett stort tack till alla junisar och faddrar för dessa fyra intensiva men otroligt roliga veckor.
Generalerna vill även tacka för det stora engagemanget och för all positiv feedback vi fått kring
insparken.

3. Beslutsärenden

3.1. Beslut om kostnad för soffa till JF-rummet
Vice ordförande vill ta beslut om en kostnad på 4 299 kr avseende soffa till JF-rummet. Kostnaden
kommer att skrivas av under en 8-årsperiod.
Styrelsen godkände beslutet.

3.2. Beslut om kostnad för DJ till tröjrivningen
Generalerna vill ta ett beslut om en kostnad på 5 000 kr avseende DJ till tröjrivningen.
Styrelsen godkände beslutet.

3.3. Beslut om kostnad för kårhusrundan
Generalerna vill ta ett beslut om en kostnad på 2 560 kr avseende kostnad för kårhusrundan.
Styrelsen godkände beslutet.

3.4. Beslut om kostnad för sittning nr. 2 under insparken
Generalerna vill ta ett beslut om en kostnad på 29 440 kr avseende kostnad för sittning nr. 2 under
insparken.
Styrelsen godkände beslutet.

4. Diskussionspunkter

4.1. JF-åsikt om svar på JF-åsikter
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som vill framföra att medlemmen har uppfattat
styrelsens svar på de flesta JF-åsikter från senaste halvåret som bortförklarande. Medlemmen skriver
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att i stället för att skylla på något annat borde vi istället ta till oss åsikterna och göra skillnad i hur vi
utövar JFs verksamhet. Medlemmen har som exempel senaste JF-åsikten om instagrammen, där
medlemmen anser att styrelsen skyllde på att det är inspark och att mest information läggs ut där i
stället för att faktiskt besvara åsikten om varför styrelsen endast lägger ut marknadsföring på
instagrammen. Medlemmen skriver även att det har inte heller blivit någon skillnad i verksamheten
utifrån tidigare JF åsikter, vilket är tråkigt att se.

Styrelsen tackar för åsikten.

Ta åt oss av kritiken och göra skillnad i verksamheten
Vi tar åt oss av kritiken och försöker svara förklarande för bakomliggande tanke kring vårt agerande
och inte att det ska vara bortförklarande. Gällande skillnad på JF:s verksamhet ändrar vi det som är
möjligt, exempelvis rangordningsreglerna till Stockholmsresan. För de fall vi inte har möjlighet att
ändra under detta verksamhetsåret så kommer vi framföra kritiken till nästkommande styrelse.

Marknadsföring på instagram
Våra samarbetspartners har rätt att publicera marknadsföring på våra sociala medier inom ramen för
samarbetsavtalet. Vi publicerar på begäran av våra samarbetspartners vilket främst utgörs av
affärsjuridiska byråer. Om det upplevs som mycket marknadsföring från en specifik partner vill vi
framföra att det inte är möjligt att avsluta pågående marknadsföringskampanj men vi tar med oss det
till nästa styrelse. Gällande att det inte är andra inlägg beror det på att insparkens bedrivs vilket är ett
av våra största evenemang. Därför är det begränsat med uppdatering på JF:s instagram då det förs via
en separat kanal under JF.

För övrigt vill styrelsen lyfta att vi alltid väger in alla medlemmars, samt JF:s intressen i stort vid
beslut. Vi vill även lyfta att alla är varmt välkomna att sitta med under styrelsemötena på tisdagar för
att höra hur åsikterna diskuteras för ett mer nyanserat svar.

4.2. JF-åsikt om de Facto
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som undrar om de Facto kommer att skriva om utbyte
under denna termin. Medlemmen hade gärna velat höra lite mer från andra som varit på utbyte.
Medlemmen skriver att om någon har varit/är i Australien, Nya Zeeland eller något annat coolt så
vore det kul om de kunde få vara med och inte bara de som varit i Europa.

Styrelsen tackar för åsikten och Chefredaktör för de Facto uppskattar förslaget och kommer att ha
utbytesintervjuer i kommande de Facto.

4.3. JF-åsikt om JF-tröjorna
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som skriver att tröjorna är snygga och att det är kul
med något nytt.

Styrelsen tackar för åsikten och meddelar att vi blir glada för den positiva feedbacken.
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4.4. JF-åsikt om kafferutiner
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som undrar om rutiner kring rengöring av
kaffekannorna då kaffet smakat lite underligt på senaste tiden enligt medlemmen i fråga.

Styrelsen tackar för åsikten och meddelar att vi diskar kannorna varje dag och även avkalkar
maskinerna med jämna mellanrum. På senaste tiden har vi råkat använda oss av kokkaffe. Detta
kommer inte att ske i framtiden.

5. Informationspunkter

5.1. Information om årets JF-tröja och Stockholmsresan
Marknadsansvarig informerar om att det nu är möjligt för alla JF:s medlemmar att köpa den nya
JF-tröjan. Tröjförsäljningen stänger imorgon kl. 12.00. Vidare vill jag informera om att vi nästa vecka
åker på den årliga Stockholmsresan.

5.2. Information om facebookgrupp för examen 2024
Informationsansvarig vill informera om att en Facebookgrupp för examen 2024 är skapad. Gruppen
heter ”Juristexamen Umeå 2024”. Jag vill uppmuntra alla i avgångsklassen att gå med i gruppen. Har
man redan gått med i gruppen får man gärna bjuda in sina kompisar från klassen som inte har hunnit
hitta till gruppen än. Hittills har över 2/3 av klassen gått med vilket är kul!

5.3. Information om lagboksförsäljningen.
Vice ordförande vill informera om att lagböckerna i JF-rummet kommer att finnas kvar till försäljning
denna vecka (v.38). Lagböcker som inte säljs kommer skickas tillbaka under v.39.

5.4. Inga övriga frågor

6. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Amanda Stålnacke,
Informationsansvarig och protokollförare

___________________________ ___________________________
Justerat, Ella Rönnbäck Justerat, Anton Eriksson
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